
 
 

ÅRSRAPPORT FRA STYRET I SJFF FOR 2024. 

 

Årsmøte 2024 ble avholdt på Stasjonsgaarden 28. februar 2024. 

 

Antall medlemmer som møtte opp var 19 medlemmer. VJFF var representert 

v/Ove Lersveen. 

 

Det er avholdt styremøte 16. januar 2024 og 28. februar 2024 som forberedelse 

til årsmøtet. 

 

SJFF har, som tidligere år vært representert i Friluftsrådet (FLR) i Holmestrand 

kommune. Her bidrar vi med syn og vurdering på ulike saker som omhandler 

friluftsområder.  

 

Det skal byttes noen laftestokker på Solbergsetra, samt kle om nordveggen på 

Kalmosetra. Begge setrene må få rehabilitert pipene før de kan tas i bruk igjen. 

Målet er å få dette på plass i løpet av 2025. 

 

Det har ikke vært gjennomført organisert dugnad sesongen 2024. 

 

Det skulle vært avholdt klubbmesterskap på Eplerødbanen 7. august 2024. Etter 

litt kluss fra leders sin side, var ikke banen booket. Siden foreningen heller ikke 

har representant i banestyret, og meldte fra til skytterklubben at vi ikke greier å 

stille folk til dugnader, ble stemningen denne kvelden mildt sagt litt amper. 

Vi har nå fått inn en ny representant fra SJFF, Stian Midthus      . Dette sammen 

med nye regler for innkalling til dugnad, håper vi løser opp i forholdet med 

skytterforeningen. 

 

 

 

 

 

Med hilsen 

For styret i SJFF 

Sindre S. 

Leder 

 


